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Številka: 434-02/15-1/      EPA 765-VII  
Ljubljana, 15. 10. 2015 
    
Komisija za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je, na podlagi 20. člena Poslovnika 
Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10, 6/14 in 26/15) in drugega  
odstavka 56. člena Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05 - UPB1 in 
95/09 - odl. US), oblikovala naslednje  
                                                                  

M n e n j e 
 

k Predlogu zakona o spremembah  in dopolnitvah Zakona o davku na dodano 
vrednost (ZDDV-1I) – nujni postopek 

 
Komisija Državnega sveta za gospodarstvo, obrt, turizem in finance je na 44. seji  7. 
10. 2015 obravnavala Predlog zakona o spremembah  in dopolnitvah Zakona o 
davku na dodano vrednost, ki ga je v obravnavo predložila Vlada Republike 
Slovenije. 
 
Komisija predlog zakona podpira. 
 
Člani komisije so v razpravi podprli tisti del predlaganih sprememb, ki se nanašajo na 
poenostavitev obračunavanja in plačevanja DDV pri uvozu blaga za davčne 
zavezance, saj bodo s tem, ko postane obračun DDV pri uvozu blaga zgolj 
administrativno opravilo, prejemniki blaga ustrezno finančno razbremenjeni. 
  
V zvezi z drugim delom predloga zakona, ki ohranja višino stopenj DDV, ki sta bili 
uveljavljeni z ZIPRS1314-A in ZIPRS1415, pa so člani komisije imeli nekatere 
pomisleke glede predlagane rešitve. Komisija izraža zadržanost do sprejemanja 
odločitev, ki uveljavljajo prakso, da se začasni ukrepi spreminjajo v trajne. Komisija 
namreč pogreša analizo, ki bi prepričljivo ovrgla dvome o pozitivnih učinkih 
povečanja stopnje DDV kot sistemskega ukrepa, prav tako pa opozarja na negativne 
učinke takšnega dolgoročnega ukrepa na gibanje potrošnje, ki se v zadnjih letih 
pomembno zmanjšuje in vpliva na gospodarsko rast. 
 
V razpravi so člani komisije opozorili na nekaj odprtih vprašanj, ki kažejo, da  
obstajajo nekatere rezerve, ki bi jih bilo treba še pred trajnim dvigom stopenj DDV 
izkoristiti, obstoječe nepravilnosti pa odpraviti. Tako je v zakonu zaslediti preveč 
velikodušnosti pri uvrščanju nekaterih produktov v skupino z znižano stopnjo DDV, ki 
po mnenju komisije tja ne sodijo, kot na primer hrana za pse. Ustrezno bi bilo treba 
urediti tudi problematiko plačevanja DDV v primerih, ko je plačnik država oz. občina 
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in DDV obračunavati po metodi plačane realizacije. Večkrat, posebno ko gre za javna 
naročila, prihaja do kršenja rokov, tako da naj bi v tem primeru država svoj delež 
davka obračunala šele takrat, ko bi bili plačani podizvajalci.  
 
Komisija je ob tem, ko je podprla predlog zakona, sprejela še naslednja sklepa: 

1. Komisija Ministrstvu za finance priporoča, naj pristopi k analizi, ki bo 
upoštevala priporočila mednarodnih organizacij glede odprave davčnih 
potroškov na področju DDV, pridobljena sredstva iz tega naslova pa nameni 
razbremenjevanju gospodarstva. 

 
2. Komisija predlaga, da se prouči možnost, da bi zavezanci plačevali DDV po 

plačani realizaciji takrat, ko opravljajo storitve za državo in je plačnik država. 
 

 
                                                                   *** 
 
Za poročevalko je bila določena predsednica komisije mag. Marija Lah. 
 
 
                                                                                                  Predsednica 
                                                                                                mag. Marija Lah, l.r.      
 
 
 


